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HALINA OWSIANNA 
Klub Zjednoczonej Lewicy 
 
 
 
                                               Pan Jacek Jaśkowiak  
                                                  Prezydent Miasta Poznania  
 
 
INTERPELACJA 
  
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
    uprzejmie proszę o wyjaśnienie, czy faktycznie i kiedy  w Wydziale Zdrowia i 
Spraw Społecznych powstała komórka/stanowisko, które jest odpowiedzialne za 
przechowywanie akt personalnych wszystkich dyrektorów placówek medycznych 
podległych WZiSS.  
Taką informacje podała Pani dyrektor Magdalena Pietrasik Adamska na wczorajszym 
posiedzeniu komisji polityki społecznej i zdrowia. 
 
W dniu dzisiejszym pozwoliłam sobie zadzwonić – sprawdzając tą informacje do 
dyrektora Gruszki, który powiedział, że Jego akta są w Jego placówce. 
Podobną informację pozyskała radna Monika Danelska od z-cy dyrektora szpitala 
Strusia dr Sawicza. 
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                                                                                 Halina Owsianna                 
 
 


